
Z A PI S N I K
SA DVADESETDRUGE SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE ŽABLJAK

ODRŽANE 15.FEBRUARA 2018.GODINE

PRISUTNO 25 odbornika, i to: Tomčić Vidoje, Zarubica Milorad, Minić Dijana, Žugić Milutin, Danilović
Božidarka, Marić Gligorije, Baranin Petar, Grbović Veselin, Vojinović Žana, Šljivančanin Ognjen, Ćurić Miloš,
Vojinović Boško, Mrdak Jelena, Potpara Milorad, Anđelić Mitar, Pješivac Peko, Ćetković Milanko, Kaljević
Tomislav, Popović Beba, Obradović Savo, Kasalica Sekule, Milićević Nikola, Šljivančanin Ivana, Anđelić Novak i
TomčićMirčeta.

ODSUTNO 6 odbornika, i to: Ostojić Mitar, Bulić Radule, Stijepović Milojka, Vuković Aleksandra,
Kasalica Milinko i Kasalica Relja.

Sjednici Skupštine, pored odbornika, prisustvovali su Vukićević Veselin, predsjednik opštine, Jakšić
Vasilije, potpredsjednik opštine, Ostojić Milika, glavni administrator, Zeković Sava, sekretar Sekretarijata za
uređenje prostora, zaštitu životne sredine i komunalno stambene poslove i Raonić Raško, predstavnik CEDIS-a.

Rad sjednice pratili su predstavnici sredstava javnog informisanja.
Sjednica Skupštine je počela u 1000 sati.
Sednicom Skupštine je predsjedavao Tomčić Vidoje, predsjednik Skupštine.
Prije početka sjednice, predsjedavajući je konstatovao da, shodno Poslovniku, postoji kvorum i da

Skupština može da radi i punovažno odlučuje.
Prije prelaska na utvrđivanje dnevnog reda predsjednik Skupštine je dao na usvajanje Zapisnik sa

dvadesetprve sjednice Skupštine opštine Žabljak održane 27.decembra 2017.godine, i Skupština je usvojila,
bez primjedbi, Zapisnik sa dvadesetprve sjednice Skupštine opštine Žabljak održane 27.decembra
2017.godine (glasala 22 odbornika, 22 odbornika su bila „za“).

Predsjednik Skupštine je obavijestio Skupštinu da je blagovremeno stigao predlog za dopunu dnevnog
reda od strane Predsjednika opštine kao ovlašćenog predlagača, i to: „Predlog Odluke o dopuni Odluke o
putevima“ (glasala 23 odbornika, 22 odbornika su bila „za“ i 1 odbornik je bio „protiv“).

Predsjedavajući je predložio dnevni red, a Skupština je sa 22 glasa „za“ , utvrdila sledeći

D N E V N I R E D
1. Odbornička pitanja
2. Predlog Odluke o razmjeni nepokretrnosti
3. Predlog Odluke o prestanku prava upravljanja i korišćenja na nepokretnosti
4. Predlog Odluke o raspisivanju javnog poziva za davanje u zakup nepokretnosti
5. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o naknadi za komunalno opremanje građevinskog

zemljišta
6. Predlog Odluke o dopuni Odluke o opštinskim i nekategorisanim putevima
7. Predlog Rešenja o obrazovanju Komisije za izradu teksta Nacrta Statuta opštine Žabljak
8. Informacija o stanju javnog reda i mira na teritoriji opštine Žabljak za 2017.godinu
9. Informacija o stanju zdravstvene zaštite na području opštine Žabljak za period od 01.01. do

31.10.2017.godine
10. Informacija o stanju niskonaponske mreže na području opštine Žabljak

PRVA TAČKA– ODBORNIČKA PITANJA
Odbornik Anđeli Novak, je usmeno postavio odborničko pitanje predsjedniku opštine zašto odbornici

nijesu dobili procjenu o razmjeni nepokretnosti koja je na dnevnom redu.
Odgovor na postavljeno pitanje dali su Ostojić Milika, glavni administrator i Vukićević Veselin,

predsjednik opštine.
Odbornik TomčićMirčeta nije komentarisao odgovor na postavljeno odborničko pitanje.

DRUGA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O RAZMJENI NEPOKRETRNOSTI
Uvodne napomene dali su Ostojić Milika, glavni administrator, Baranin Petar, predsjednik Odbora za

Statut i propise, Kaljević Tomislav, predsjednik Odbora za planiranje i urteđenje prostora i
komunalno-stambenu djelatnost i Anđelić Novak, član Odbora za planiranje i urteđenje prostora i



komunalno-stambenu djelatnost.
Odgovor na postavljena pitanja predsjednika i člana Odbora za planiranje i urteđenje prostora i

komunalno-stambenu djelatnost dao je Ostojić Milika, glavni administrator.
Pitanje je postavio odbornik TomčićMirčeta.
Odgovor na postavljeno pitanje dao je Vukićević Veselin, predsjednik opštine.
U pretresu su učestvovali odbornici: Ćetković Milanko, Zarubica Milorad, Anđelić Novak, Tomčić

Mirčeta i Tomčić Vidoje, kao i Ostojić Milika, glavni administrator i Vukićević Veselin, predsjednik opštine.
U radu Skupštine replike su koristili: Zarubica Milorad i Ćetković Milanko.
Skupština je usvojila Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (glasala 24 odbornika, 16 odbornika je

bilo „za“ i 8 odbornika je bilo „protiv“).

TREĆA TAČKA– PREDLOG ODLUKE O PRESTANKU PRAVAUPRAVLJANJA I KORIŠĆENJA NA NEPOKRETNOSTI
Uvodne napomene dali su Ostojić Milika, glavni administrator, Kaljević Tomislav,predsjednik Odbora za

planiranje i urteđenje prostora i komunalno-stambenu djelatnost i Anđelić Novak, član Odbora za planiranje i
urteđenje prostora i komunalno-stambenu djelatnost.

Pitanje je postavio odbornik Ćetković Milanko.
Odgovor na postavljeno pitanje dao je Vukićević Veselin, predsjednik opštine.
U pretresu je učestvovao odbornik: Ćetković Milanko, kao i Vukićević Veselin, predsjednik opštine.
Skupština je usvojila Predlog Odluke o prestanku prava upravljanja i korišćenja na nepokretnosti

(glasala 24 odbornika, 23 odbornika su bila „za“ i 1 odbornik je bilo „protiv“).

ČETVRTA TAČKA – PREDLOG ODLUKE O RASPISIVANJU JAVNOG POZIVA ZA DAVANJE U ZAKUP
NEPOKRETNOSTI

Uvodne napomene dali su Ostojić Milika, glavni administrator i Kaljević Tomislav, predsjednik Odbora
za planiranje i urteđenje prostora i komunalno-stambenu djelatnost.

Pitanja nije bilo.
U pretresu nije učestvovao niko od odbornika.
Skupština je usvojila Predlog Odluke o raspisivanju javnog poziva za davanje u zakup nepokretnosti

(glasala 23 odbornika, 22 odbornika su bila „za“ i 1 odbornik je bilo „protiv“).

PETA TAČKA – PREDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O NAKNADI ZA KOMUNALNO
OPREMANJE GRAĐEVINSKOG ZEMLJIŠTA

Uvodne napomene dali su Zeković Sava, sekretar Sekretarijata za za uređenje prostora, zaštitu životne
sredine i komunalno stambene poslove, Kaljević Tomislav, predsjednik Odbora za planiranje i urteđenje
prostora i komunalno-stambenu djelatnost i Anđelić Novak, član Odbora za planiranje i urteđenje prostora i
komunalno-stambenu djelatnost.

Pitanja su postavili odbornici: Ćetković Milanko i Kasalica Sekule.
Odgovor na postavljena pitanja dao Zeković Sava, sekretar Sekretarijata za za uređenje prostora, zaštitu

životne sredine i komunalno stambene poslove.
U pretresu su učestvovali odbornici: Ćetković Milanko i Kasalica Sekule, kao i Zeković Sava, sekretar

Sekretarijata za za uređenje prostora, zaštitu životne sredine i komunalno stambene poslove.
Skupština je usvojila Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o naknadi za komunalno

opremanje građevinskog zemljišta (glasala 23 odbornika, 15 odbornika je bilo „za“ i 8 odbornika je bilo
„protiv“).

ŠESTA TAČKA– PREDLOG ODLUKE O DOPUNI ODLUKE O OPŠTINSKIM I NEKATEGORISANIMPUTEVIMA
Uvodne napomene dali su Zeković Sava, sekretar Sekretarijata za za uređenje prostora, zaštitu životne

sredine i komunalno stambene poslove, Kaljević Tomislav, predsjednik Odbora za planiranje i urteđenje
prostora i komunalno-stambenu djelatnost.

Pitanja nije bilo.
U pretresu su učestvovali odbornici: Ćetković Milanko, Šljivančanin Ognjen, Ćurić Miloš, Tomčić

Mirčeta, Kaljević Tomislav i Tomčić Vidoje, kao i Zeković Sava, sekretar Sekretarijata za za uređenje prostora,
zaštitu životne sredine i komunalno stambene poslove.



Skupština je usvojila Predlog Odluke o dopuni Odluke o opštinskim i nekategorisanim putevima
(glasala 23 odbornika, 15 odbornika je bilo „za“ i 8 odbornika je bilo „protiv“).

SEDMA TAČKA – PREDLOG REŠENJA O OBRAZOVANJU KOMISIJE ZA IZRADU TEKSTA NACRTA STATUTA
OPŠTINE ŽABLJAK

Uvodne napopmene dali su Tomčić Vidoje, predsjednik Skupštine i Zarubica Milorad, predsjedavajući
Odbora za izbor i imenovanja.

Pitanja nije bilo.
U pretresu nije učestvovao niko od odbornika.
Skupština je usvojila Predlog Rešenja o obrazovanju Komisije za izradu teksta Nacrta Statuta opštine

Žabljak (glasala 23 odbornika, 23 odbornika su bila „za“).

OSMA TAČKA – PREDLOG ODLUKE O INFORMACIJA O STANJU JAVNOG REDA I MIRA NA TERITORIJI OPŠTINE
ŽABLJAK ZA 2017.GODINU

Kako predstavnik date informacije nije ni po drugi put se odazvao pozivu da prisustvuje sjednici SO-e,
Skupština se upoznala sa Informacijom o stanju javnog reda i mira na teritoriji opštine Žabljak, i o istoj se ne
izjašnjava.

DEVETA TAČKA – INFORMACIJA O STANJU ZDRAVSTVENE ZAŠTITE NA PODRUČJU OPŠTINE ŽABLJAK ZA
PERIOD OD 01.01. DO 31.10.2017.GODINE

Kako predstavnik date informacije nije ni po drugi put se odazvao pozivu da prisustvuje sjednici SO-e,
Skupština se upoznala sa Informacijom o stanju zdravstvene zaštite na području opštine Žabljak za period od
01.01. do 31.10.2017.godine, i o istoj se ne izjašnjava.

DESETA TAČKA– INFORMACIJA O STANJUNISKONAPONSKE MREŽE NA PODRUČJU OPŠTINE ŽABLJAK
Uvodne napomene daо је Raonić Raško, predstavnik CESID-a.
Pitanja su postavili odbornici: Zarubica Milorad, Ćurić Miloš, Anđelić Novak, Kaljević Tomislav, Ćetković

Milanko i Tomčić Vidoje.
Odgovor na postavljena pitanja dali su Raonić Raško, predstavnik CEDIS-a i Vukićević Veselin,

predsjednik opštine.
Skupština se upoznala sa Informacijom o stanju niskonaponske mreže na području opštine Žabljak, i

o istoj se ne izjašnjava.

***********
Pošto je završen rad po utvrđenom dnevnom redu, Predsjednik Skupštine je zaključio dvadesetdrugu

sjednicu Skupštine opštine Žabljak, dana 15.februara 2018.godine u 13 sati i 35 minuta.

Sjednica Skupštine je tonski snimljena.

Broj: 030/18-01-160
Žabljak, 26.04.2018.godine

SKUPŠTINA OPŠTINE ŽABLJAK
SEKRETAR SKUPŠTINE, PREDSJEDNIK SKUPŠTINE,

Leković Mile Tomčić Vidoje


